
Referat fra årsmøte i
Oslo Taekwondo Klubb

avholdt 04.03.96
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Sak 1. Godkjenning av møteleder og referent.
Følgende personer ble valgt: Møteleder: Jesssica B. Stenholm.

Referent: LasseBrynsrud.

Sak 2. Årsmelding 1995.

Årsmetding 1995 for Oslo Taekwondo Klubb ble presentert. Årsmeldingen ble utdelt til alle
fremmøtte, og blir vedlagt referatet (vedleggl).
Kommentarer.
Bekreftet antall medlemmer 31.12.96 var 96 stk. Det vil si ca. 100 medlemmer til enhver tid. Mange
faller ifra etter nybegynnerpartiet, men dette er normalt for tilwarende tlpe idretter. Vi må imidlertid
forsøke å holde på disse medlemmene.
Årsmeldingen ble vedtatt.

Sak 3. Regnskap for 1995 og burlsjett for 1996.
Kasserer Tom Øverland presenterte Oslo Taekwondo Klubbs regnskap for 1995. Regnskapet
vedlegges referatet (vedlegg 2).
Kommentarer.
Vi har i 1995 et bra resultat. Bedre økonomi skaper bedre trivsel. Vi kan anskaffe oss nltt utstyr,
pusse opp lokalene, utdanne instruktører etc.

Bemerkning til budsjettet: Gjeld på garderober og dursjer skal nedbetales med kr. 16000,- i to år til,
deretter skal husleien gå ned tilsvarende.
Årsmøtet godkjente regnskapet for 1995 og budsjettet for 1996.



Sak 4. Valg av styre.
Det ble foretatt valg av nytt styre i Oslo Taekwondo Klubb. Følgende personer ble enstemmig valgt:

Hoved8ener: Jessica Stenholm
Leder:
Nestleder:
Sekretær:
Kasserer:

Harald N1'berg
Benthe Øien
Øystein Sanne

Tom Øverland
Styremedlem: Erik Aas
Styremedlem: Niel Christian Andersen
Vararepr:
Vararepr:

Stig Ove Ness

I forbindelse med valg av siste vararepresentant, fikk styret i Oslo Taekwondo Klubb fullmakt av
årsmøtet til selv å velge vedkommende.

Sak 5. Eventuett.
Ingen store endringer i fremtidsplaner for styret. Vi må prøve å opprettholde medlemsmassen på noe
over 100 medlemmer, slik at vi kan fortsette å ha god økonomi. ( Ref. sak 3 ).

På kontoret er det nå rammet inn bilde av adoptivbarnet fra Korea som klubben støtter økonomisk.

Oplo,05.03.96
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